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l. Burmistrz poinformowal radnych, 2e prace budowlane na stadionie miejskim zostaly

zakoriczon|. Kto - po odebraniu rob6t bQdzie zarz4dzzl obiektem? Czy mlodz\e2

szkolna bgdzie korzystala z obiektu nieodplatnie. Najakich zasadach z obiektu mog4

korzystad doroSli chqtni do biegania na bieZni.

2. Burmistrz zapowiedzial utworzenie sekcji lekkoatletycznej, proszQ o przyblizenie

mieszkaricom tej koncePcj i:

3. Gala boksu ,u*odo*"go w Kolnie pokazuje tak2e zainteresowanie w miescie

sportami walki. Na hali sportowej jeszcze niedawno byty organizowane zawody

karate, czy talize i te dyscypliny bEd4 w Kolnie reaktywowane.

4. Z odpowiedzi Burmistrza na moje zapyanie wynika, 2e galE boksu finansowala Enea,

Samorzqd Wojew6dawa i Miasto Kolno. Proszq o uzupelnienie udzielonej

odpowiedzi o wskazanie kw-ot zaangazowania finansowego tych podmiot6w'

5. Prowadzone na terenie miasta - przez frmy zewnqtrzne ( nie PUK ) prace zwi4zane z

budow4 cieplociqg6w niestety powodujq niszczenie chodnik6w jak i nawierzchni

dr6g, powstajq garby drogowe. Kto z ramienia inwestora nadzoruje wykonyrxane

praie - personalnie - dlaczego dopuszcza sig do tego ze wykonawca nie

'*oirczywszy zaczgtych rob6t na jednej ulicy, przerywa rozpoczQte prace na kilka
dni, co skutkuje wobec jesiennej aury - zapadaniem siE chodnik6w ?
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